
Svar fra Bærum Høyre  

 

Overordnet arealforvaltning 
 

1. Høyre vil fortsette å skjerme naturområder gjennom arealpolitikken. Tilbakeføringen 
av mer enn 500 mål fra boligformål til grøntarealer i forbindelse med rulleringen av 
kommuneplanens arealdel i 2022 er et eksempel.   
  
2. Ja, Bærum kommune har gjennomført en rekke kartlegginger av naturverdier i 
kommunen. Dette har vært et satsingsområde i inneværende kommunestyreperiode og 
Høyre har styrket bevilgningene til arbeidet.  
  
3. Det er kommunedirektørens ansvar å sørge for at administrasjonen er kompetent til å 
utføre sine oppgaver, men Høyre har i inneværende kommunestyreperiode styrket 
kommunens planavdeling.    
  
4. Høyre støtter kommunens naturmangfoldstrategi, som bl.a. beskriver arbeidet med 
skjøtsel og restaurering av truede naturtyper. Samarbeid med andre kommuner og andre 
offentlige myndigheter er en del av dette arbeidet.    
  
5. Det er ikke en aktuell problemstilling i Bærum.  
  
6. Høyre legger dagens vernebestemmelser for Tanumplatået til grunn og vil ta vare på 
kulturmiljøet på Tanum gjennom en restriktiv arealbruk.  
  
7. Høyre støtter etter en samlet vurdering prosjektet i Vallerveien 146, men vil som en 
hovedregel ikke støtte utbygging som innebærer nedbygging av natur.  
  
8. Høyre legger kommunens naturmangfoldstrategi til grunn for arbeidet med 
restaurering av truede naturtyper.  
  
9. Det er kommuneadministrasjonens oppgave å vurdere og fremme forslag om 
restaurering av arealer/områder eller naturtyper.  
 
Jordvern og matsikkerhet 
  
10. Det viktigste kommunalpolitiske virkemiddelet for å bidra til matsikkerhet er å unngå 
nedbygging av matjord. Høyre i Bærum har programfestet å ta vare på større og 
sammenhengende jordbruksområder og vil som en hovedregel gå imot prosjekter som 
innebærer nedbygging av dyrket mark.  
 
11. Høyre støtter tilbakeføring av Gjettumveien 90 til LNFR.   
  
12. Høyre har programfestet å ta vare på større og sammenhengende jordbruksområder 
og vil som en hovedregel gå imot prosjekter som innebærer nedbygging av dyrket mark.  
 
Oslofjorden 
  
13. Det er ikke korrekt at kommunen er eneste relevante myndighet for å stoppe 
forurensning av Oslofjorden, men lokalt vil Høyre arbeide for beslutninger som snarest 
begrenser og - i de tilfeller det er nødvendig - stanser utslipp fra avløpsrenseanlegg, 
næringsliv og jordbruk. For å lykkes med å redde Oslofjorden mener Høyre det er nødvendig 



med et forpliktende samarbeid mellom myndighetsorganer på alle forvaltningsnivåer, 
næringsliv og organisasjonene.  
  
14. Ja  
  
15. Høyre vil videreføre dagens strenge praksis for tiltak i strandsonen.  
  
16. Det har ikke Høyre tatt stilling til.  
  
17. Det har ikke Høyre tatt stilling til.  
 
Skog/marka 
  
18. Høyre støtter arbeidet med å revidere kommunens flerbruksplan for skogsdrift.   
  
19. Det har ikke Høyre tatt stilling til.  
  
20. Det vises til foregående svar.  
  
21. Høyre vil vurdere vern av skog basert på faglige vurderinger.  
  
22. Nei  
  
23. Høyre legger kommunens naturmangfoldstrategi til grunn. Denne vektlegger skånsom 
plugghogst fremfor store flatehogster.   
  
24. Nei, fordi det ikke tilligger det folkevalgte nivå å vurdere hvilke av kommunens 
fagavdelinger som skal uttale seg om hogstsøknader.  
 
Klima og samferdsel  
  
25. Oppfylle målsetningene i byvekstavtalene og fortsette satsingen på kollektivtransport 
og sykkeltransport.  
  
26. Høyre støtter ny E18 Vestkorridoren, som vil gi bedre fremkommelighet for 
kollektivtransport, et bedre tilbud til syklende, mindre støy og forurensning og åpne store nye 
områder for utvikling og godt byliv.   
 
Stedsidentitet 
  
27. Gjennomføre Bærum kommunes vedtatte klimastrategi med tiltaksplan.  
  
28.  Kommunen har en slik plan, nemlig kommuneplanens arealdel.  
  
29. Dette er forhold som allerede i dag vurderes både på et overordnet nivå i 
kommuneplanarbeidet og ved behandling av hver enkelt reguleringssak som fremmes for 
politisk behandling.  
  
30. Nei  
  
  
 


